
Zapisnik skupščine ACM Slovenija 2009-10-12 ob 16:30 na IJS 
 
Prisotni: Andrej Brodnik, Erik Dovgan, Blaž Fortuna, Matjaž Gams, Marko Grobelnik, Boštjan Kaluža, 
Mitja Luštrek, Marko Petkovšek, Bogdan Pogorelc, Borut Žalik, Gregor Klajnšek (ni član društva) 
 
Zaradi nesklepčnosti se je skupščina zares začela 30 minut po najavljenem začetku. 
 
Zapisnik skupščine 2008–03-18 je bil soglasno potrjen. 
 
Predsednik je poročal o delu v preteklem letu. Poročilo je priloženo. Med poročanjem so bile 
obravnavane vse teme skupščine. 
 
Centri odličnosti (CO): 

 Predsednik ACM Slovenija, Matjaž Gams, je poročal o stanju. 

 Sklep: pri naslednjem razpisu za CO bo društvo bolj udeleženo. Prijava na ta razpis bo bolj 
osredotočena. 

 Sklep: Predsednik ACM Slo se bo pritožil ministrstvu, ker ni bil sprejet noben računalniški CO. 
Država se ni držala lastnih prioritetnih področij. 

 Sklep: Matjaž Gams bo navezal stike z IEEE Slovenia, da bosta v tej zvezi po možnosti 
ukrepala usklajeno. 

 
Tekmovanja: 

 Marko Grobelnik je poročal, da so pri ACMovem srednješolskem tekmovanju udeleženi vsi 
glavni akterji v Sloveniji – IJS, fakultete in nekatera podjetja. Tekmovanja so priljubljena, 
najboljši tekmovalci pa so pogosto pridobljeni za znanost. 

 Sklep: Andrej Brodnik bo pripravil dopis o tem, da bi želeli, da se udeleženci ACMovih 
tekmovanj pošiljajo na računalniško olimpijado, predsednik ACM Slovenija ga bo poslal 
ministrstvu. 

 
Študenti: 

 Borut Žalik bo povabil podiplomske študente, v ta namen naj bo na spletu prijavnica (kar že 
je). 

 Sklep: Borut Žalik bo pridobil zamenjavo za člana IO Marka Hölbla (Domen Mungus), 
predsednik bo pridobil zamenjavo za Jasno Plantan (sama je predlagala dva). 

 
Srednješolski učitelji računalništva in informatike: 

 Premalo so v stiku z računalniško stroko, z bolonjskim študijem bo še slabše – učitelj bo lahko 
nekdo, ki je računalništvo študiral eno leto, pa še to leto skupaj s pedagoškimi predmeti. 

 Sklep: Predsednik bo ministrstvu ponudil, da društvo da strokovno mnenje o učnih načrtih in 
učbenikih. 

 
Revija Informatica: 

 Borut Žalik je imel pomisleke o primernosti imena, vendar se zdi, da bo tu težko karkoli 
spremeniti. 

 Doktorandi s področja računalništva in informatike lahko v reviji objavijo dvostranski 
povzetek doktorata. 

 Vsak član društva naj bi enkrat letno recenziral članek za revijo. 

 Sklep: Mitja Luštrek bo člane pozval, naj sporočijo, s katerih področij lahko recenzirajo. 
 
Računalniški slovar: 

 Boštjan Kaluža ga je demonstriral. 



 Člane društva je treba o njem obvestiti. 

 Fakultete je treba povabiti, naj svoje študente pozovejo, naj ga uporabljajo in dopolnjujejo z 
novimi prevodi iz svojih diplomskih, magistrskih in doktorskih del. 

 Islovar in društveni slovar imata gesla načeloma usklajena. Zaželena bi bila močnejša 
povezava – nekateri so menili, da je več kot en slovar nepotreben, drugi pa se s tem niso 
strinjali. 

 Sklep: Predsednik se bo z Islovarjem dogovoril, da se bosta z društvenim slovarjem sklicevala 
drug na drugega. 

 
Tajnik je poročal o svojem delu. Poročilo je priloženo. 
 
Zapisal: 
 
Mitja Luštrek 
Ljubljana, 2009-10-12 
 
 
Overila: 
 
Marko Grobelnik 
Ljubljana, 
 
 
Marko Petkovšek 
Ljubljana, 


